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Rody Miasto Świdwin z 

Pytania Radnego Wiesława Grzesiak na Komisję  Oświaty, Kultury, 

Sportu i Polityki Społecznej. 

Pytania do Ośrodka Kultury (do p. T. Chmielewskiego);  

Dlaczego nie wykonano zaleceń  z kontroli okresowej stanu 
technicznego Zamku z dn. 22.05.2020 r? 

- Dlaczego nie przeprowadzono kontroli okresowej stanu 

technicznego Zamku, która powinna odbyć  się  do 30.11.2020 roku? 

Pytania dotyczące SP3 - termomodernizacja ( do p. Burmistrza):  

- Kto projektował  i przygotowywał  dokumentację  odnośnie 
termomodernizacji budynku SP3? 

- Kto zezwolił  na wymianę  nowych okien (wymiana była w 2018r) na 
bardziej nowe? 

- Czy są  dokumenty stwierdzające, że okna z 2018 roku nie spełniały 
wymagań  wg projektu ? 

- Kto z ramienia Burmistrza nadzorował  termomodernizację  szkoły? 

- Kto poniesie odpowiedzialność  za wymianę  nowych okien na nowe 
- odpowiedzialność  finansową  i być  może urzędniczą? 
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